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La gestiô correria a càrrec dels empleats ne- 
cessaris i d’un Conseil d’Administraciô.

S’estan estudiant els aspectes legals i la forma 
de propagar entre els socis els avantatges de la 
Caixa de Crédit.

Respecte a la Caixa de Crédit, preguntem:
S’HA DE PR ESEN TA R  A  L A  PROPERA 

ASSEM BLEA E L  PROJECTE DE REGLA- 
MENT?

COOPERATTVA PER A LA CONSTRUC- 
CIO D’ UN IM M OBLE SO CIAL. - CASAL  
DEL METGE. - Tots recordem l’èxit que va ob
tenir la subscripciô provisional; haviem arribat 
a lin punt que permetia assegurar que l’emprès- 
tit fora totalment cobert i que, per tant, el Ca
sai era un fet. En aquestes circumstàncies, arri- 
ben les contrarietats que ha sofert el Sindicat. El 
Conseil totseguit acorda sospendre tota gestiô de 
propaganda, deixant que la subscripciô quedi 
olierta pels que expontàniament hi acudeixin, pe- 
rô amb el propôsit de no recaptar cap pesseta ni 
tirât avant per ara el projecte.

Oberta la subscripciô en aquesta forma, es re
ben molt poques subscripcions. Actualment s’està 
a 860.000 pessetes.

Cal tenir ben present la gran responsabilitat 
que représenta emprendre’s una obra d’aquesta 
magnitud. S ’ha de tenir en compte que una de les 
coses amb les quais es comptava era amb l’assis- 
tència al Casai de totes les entitats mèdiques i 
s’iia de mesurai- si aquestes estaran ara en dis- 
posiciô de venir-hi.

Pel Conseil havia circolat la idea de començar 
l’obra del Casai amb una mena d’assaigs que co- 
mençarien per la Residència d’Estudiants. Perô 
aixô no era altra cosa que un canvi d’impressions, 
el que en realitat es deia era que, si es ténia la 
fortuna d’obtenir èxit amb la Cooperativa de Con- 
sum, amb la Caixa de Crédit, amb la mateixa Re
sidència d’Estudiants, i amb altres serveis que 
després detallarem, el Sindicat necessitaria de se- 
guida una ampliaciô de local, ço que de certa ma- 
nera séria un anticip del Casai.

Davant de l’incertitud del que s’ha de fer amb 
el Casai del Metge i al volt de tots aquests pro- 
jectes esmentats, preguntem:

CREIEU QUE V A L  L A  PEN A DE FER 
ALGUN ESTUD I EN EL SE N TIT DE CO
MENÇAR JA A  PO R TAR  A  L A  PRACTI- 
CA ALGUN A  DE LES FIN A LIT A T S QUE

ES R E SE R V A  VEN  PER Q U AN  ES CREES 
EL C A SA L?

CAIXA DE BEN EFICEN CIA.— Creiem que 
tal volta no cal dir-ne res ni establir cap orienta- 
ciô. Fins ara ha actuat sense haver de denegar 
mai cap peticiô justa, els mitjans que té el Sin
dicat fan preveure que podran seguir per aquest 
cami. Tots heu vist les quantitats importants que 
ha pogut abonar la Caixa de Beneficència i el 
Conseil pot assegurar que aquesta Caixa ha ser
vit poderosament per donar un caire de respecta- 
bilitat al Sindicat.

, OFICIN ES DE R ECAPTACIO . - Aquesta 
oficina de recaptaciô podría tenir al seu càrrec els 
serveis de cobrament i d’administraciô.

Serveis de cobrament : Quan va venir l’ordre 
de modificado, el Conseil s’estava preocupant de 
reorganitzar d  Servei de cobrament de crédits 
que en la práctica s’havia vist que era defectuôs. 
Els socis hi havien acudit en nombre considera
ble, perô dels crédits lliurats se’n cobrava una 
part reduïda i el descontentament es feia cada 
dia més manifest.

Al tractar de reorganitzar aquest servei, s’esta
va estudiant la manera d’ampliar-lo amb una ofi
cina de cobrament de comptes d’honoraris cor- 
rents o sigui contra clients no morosos. Indub- 
tablement aquest servei seria profitôs, perqué acu- 
mulant al Sindicat una quantitat grossa de comp
tes a cobrar, aquest podría destinar una sola per
sona pel cobrament que podría ésser retribuida 
en forma de sou i no en forma de tant per cent; 
aixô donaría com a résultat que aquest sou pror- 
ratejat entre tots els comptes presentats resulta
ría pels metges que lliuressin comptes al Sindi
cat, un tant per cent de cobrament molt més ré

duit que el que ara paguen ais seus cobradors par- 
tículars.

Altrament, el moviment que aixô donaría per- 
metria establir una organització que representés 
una facilitât pel cobrament de crédits contra 
clients morosos.

Aquest servei és un d’aquells que principalment 
seria utilitzat pels metges de la ciutat, si bé po
dría estudiar-se la manera que pogués beneficiar 
a mjajor nombre de socis.

Com a conseqüència de tôt aixô, preguntem:
S’H A DE R EO R G AN ITZAR  E L SER VEI 

DE COBRAM ENT DE CREDITS?


